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• Møtet ble avholdt 7 desember 2023, i Oslo.

• Geir Frode Sletten hadde meldt forfall.

• STIKKORD fra det som ble diskutert og behandlet:

• Administrasjonen oppdaterte på status så langt, varekjøpet på antall personbildekk er nå 
svakt ned, mens lastebil er opp.

• Regnskapet viser så langt at vi ligger under budsjett på kostnader, og over budsjett 
på inntekter. Resultatet for året ser ut til å ende opp ca 15% fra 2022.

• Et foreløpig budsjett for 2024 ble lagt frem, det viser et noe høyere budsjettert resultat 
for 2024 enn det som var budsjettert for 2023.

• To medlemmer meldte oppbud i 2023, en ble solgt og to ble lagt ned da eierne 
pensjonerte seg. 7 nye har kommet inn, status er 97 medlemmer per d.d.

• Preordre på Point S dekk ligger på ca 23.000, en nedgang fra året før. Dette
skyldes både dimensjonsutvalg og introduksjon av Fortune.

• Fortune ordre endte på ca 23.000, et meget godt resultat i det som er å anse som et 
prøveår.

• Fagdekks markedsføringsaktiviteter på nett høsten 2023 ble gjennomgått, vi er meget 
aktive og meget synlige. Da Dekktechs nettbutikk ikke viste seg å være det vi var 
forespeilet og prisene økte dramatisk ble denne skrinlagt. Det jobbes nå med å 
revitalisere Point S sin nettbutikkløsning.

• Datoer for alle Fagdekks arrangementer i 2024 ble gjennomgått.

• Det ble satt opp styremøtedatoer for 2024.

• Ingen av styremedlemmene hadde andre saker som de ønsket å ta opp.
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